
Sänghs bys semfällighetsförening

Protokol I styrelsemöte i Sänghs bys sa mfäl lighetsförening 2027-05-07

Nä rvarande styrelseledamöter via Teams:
Tobias Jansson

Veronica Kede

Mattias Rådmark

Närva rande Suppleanter via Teams:
Annika Karlsson

Camilla Wegbratt

L.

2.

Mötets öppnande
Ordförande hälsar välkommen och öppnar dagens möte.
Genomgång av föregående protokoll
Vi ser över punkterna från mötet 2020-03-t2 som ska genomföras.

a. Marklamporna
VK undersöker om elen är bortkopplad i marklamporna på vårt västra torg.
Bänkar på torgen och gröningen
Bänkarna behöver slipas och lackas. Vi awakar till våren.
Grus på gångar och torg
Våra grusgångar och torgen behöver påfyllnad av nytt/kompletterande grus. Vi awaktar till våren.

7.

Föreningsstämma 2021
Följande förberedelser är gjorda inför föreningsstämma 23/5.

o All dokumentation är klar.
o Revision är utförd - dokumentet ska skrivas under.
o Kallelser färdiga för utdelning.
o Mejl med information om fullmakt inför stämman skickas ut av MR.

Status ekonomi
lnga aktuella frågor att ta upp.
Föreningens hemsida
Hemsidan är för närvarande uppdaterad.
övriga frågor
Diskussion om årsplan samt text om vårt avtal med Telia. Underlaget från AK ses över.
Nästa möte
Nästa möte beslutasav nya styrelsen efter årsstämman.
Mötets avslut
Ordförande tackar för dagens möte som avslutas.

Mötesordförande
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Vid protokollet

,,/Tobias Jansson


